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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyülésrő l szóló 2012.

évi XXXV1 . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez . mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„(íres az agrárkassza? Hol a pénz? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Továbbra sem múlik cl nap anélkül . hogy ne kapnék panaszt — bármilyen formában — a z

agrártámogatások kifizetését illetően. íme egy újabb panaszos gazda levele :

,,A 2015-évi ,Phérjenövény támogatási kérehnemeí elutasította az MM, mert a vetőmag

számlán nem volt feltüntetve a fémzárszátn. A vetőmagot ismert és elismert helyről vásároltam

(Lajtamag, Szegedi gabona) a számláikon viszont nem tüntették fél a fétnzárszárnot. 2015-

novemberében az MVH ellenőrzése során felszólított a , fémzúrszám becsatolására, amit meg i s

tettem, mert megkértem a vet őmagos cégeket és azok megküldték számomra. A támogatás

többi jé/tételének is meg/eleltem, mert csatoltam a szükséges dokumentumokat .

A legnagyobb döbhenel akkor ért, amikor olvasom az elutasító határozatban, hogy nemhog y

nem kapok támogatást még meg is büntetnek azzal az el nem nyert összeggel . mert

jogosulatlan igénylő vagyok és levonják a következ ő támogatásom összegéből. Elképesztő ezt

el nem hinném, hu nem Magyarországon lennénk . "

Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő



Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen választ adna a fent i

levél írójának? Mivel magyarázza a pályázatok igen nagy arányú elkaszálását, a

források megvonását? Igazak-e azok a hírek, hogy az „agrárkassza” üres és az MV H

ezért nem képes a kifizetésekre ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . július 28 .

Tisztelettel :

	

Magyar Zoltán
Jobbik
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